
 
 
 
 
 
 
 
 

Fråga 
till ordförande i Samhällsbyggnadsnämnden Lars-Erik Olsson: 
 
 
En av de högst prioriterade frågorna för kommunen är byggnation av bostäder 
och jag har uppfattat det så att vi är överens om att vi måste göra allt vi kan för att 
skynda på den planering som pågår på olika ställen i kommunen. 
 
Efter diskussion med kommunen skickade Bollebo, den 18 oktober 2017, in en ansökan om att 
få köpa Töllsjö 1:34 för att bygga hyreslägenheter i Töllsjö. Den 12 december fick ordförande 
för Bollebo klartecken för affären från kommunstyrelsens ordförande. 
 
Sedan var det tyst ända tills för ca. en vecka sedan då Bollebo fick ett kontraktsförslag  
från kommunen – med andra ord tog det 4 månader!!! att verkställa kommunens  
positiva besked - och först nu kan Bollebo gå vidare med planeringen. 
 
 
 
Min fråga är därför: 
Varför har du inte agerat för att skynda på ett så viktigt ärende som ju har så stor betydelse 
för utvecklingen och de boende i Töllsjö? 
 
 
 
 
Bente Johansson 
Moderaterna 

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


